
Dugnaden ved Haukedalsbotn var vellykket . 18 fremmøtte og 2- 3 kubikk med boss som Bir 

hentet. Det skal også kjøpes inn vadebukser og førstehjelpskrin. Bergen Elveforum overrakte oss en 

liten drægg som vi kan bruke til å fiske opp handlevogner ol. 

 

Haukedalsboten er et stort areal med mange muligheter. Vi ønsker å prioritere utvikling av 

området slik at det blir attraktivt både for fiske, gjennomgang og opphold. 

 

Det jobbes videre med prosjektet ved Kiwi. Kommunen er positiv. 

Likeledes ser man på om det er mulig med en liten heving av vannstand og terskler i elven. 

 

Vi har fått kopiert opp en brosjyre om tur langs Dalelva. Den kan hentes i stativet ved resepsjonene 

i Kulturhuset. Vi ønsker også å få laget en logo. 

 

Vi har nå 54 medlemmer som har betalt kontingent. Vi rekker ikke et medlemsmøte i høst, men 

satser på et utvidet årsmøte med billedkavalkade på nyåret. 

 

Vi har allerede en båtplass ved Langevannet og ønsker å kjøpe båt. Vi vurderer en brukt i 

aluminium.  

 

 

 

 

 

 


